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ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ

	

Írásbeli kérdés
dr. Kövér László,
az Országgyűlés elnöke részére

HELYBEN

Tisztelt Elnök Úr!

Az Alaptörvény 7. cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgy ű lésről szóló 2012 . évi XXXVI.
törvény 42 . § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekről szóló 46/1994. (IX 30 . )
OGY határozat 91 . §-ára kérdést kívánok benyújtani dr. Balog Zoltán miniszter úrhoz :

„Mi lesz a hátrányos helyzetűmunkavállalókkal?”

címmel ,
amelyre a választ írásban kérem.

Tisztelt Miniszter Úr!

Ha a Fidesz politikájára és a képviselőik nyilatkozatára hagyatkozunk, akkor kijelenthetnénk, hog y
Magyarország jobban teljesít a munkanélküliség elleni kűzdelemben, mint más európai országok
általában. A valóságban sorra szűntek és sz űnnek meg a gyárak, a kisvállalkozók egyre nehezebb
helyzetbe kerülnek, sokan kényszerültek tevékenységük abbahagyására . A perspektívát leginkább a
közmunka jelenti, de abból is kevés van és összege is messze van a 2014 . év első negyedévének
átlagbérétől, amely bruttó 234 .000 forint.

Az állásvesztések és a szűk elsődleges munkaerőpiaci lehetőségek leginkább a hátrányos helyzetű
munkavállalókat érintik . A hazai munkaerőpiaci tapasztalatok alapján és a foglalkoztatási kereslet
ösztönzése érdekében a hátrányos társadalmi csoportokhoz tartozó munkaképes munkavállalók
elhelyezkedési esélyeit a munkaügyi kormányzatnak a rendelkezésre álló eszközeivel kell segítenie .

Fentiek miatt kérdezem Miniszter urat :

• Mit tesz a Kormány a hátrányos helyzetű munkavállalók munkaerő-piaci integrációjának é s

foglalkoztatási rátájának növelése érdekében ?

• Mekkora összegből és hány főt sikerült elhelyezni a munkaerőpiaci programoknak

kőszőnhetően az elsődleges munkaerőpiacon ?
• Hogyan alakult a programokra fordított összegek hazai és európai unós megoszlása ?

Budapest, 2014. október Z: .
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